
P R O T O K Ó Ł 
 

z VII Sesji Rady Miejskiej w Szepietowie odbytej w dniu 27 czerwca 2011 roku w sali 
konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Szepietowie. 
 

Sesję rozpoczęto o godz. 1015, a zakończono o godz. 1110. 
 

  Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, co stanowi 100 % 

(zgodnie z listą obecności). 

 
Radni obecni na sesji: 

1. Andrzej Koc 
2. Jan Ołdakowski 
3. Paweł Robert Staśczak 
4. Stanisław Maruszewski 
5. Mirosław Wojtkowski 
6. Michał Gąsowski 
7. Stanisław Stypułkowski 
8. Wojciech Ertman 
9. Waldemar Turkowski 
10. Witold Moczydłowski 
11. Henryk Stypułkowski 
12. Sławomir Niemyjski  
13. Grzegorz Drobek 
14. Wiesław Wyszyński 
15. Andrzej Szymoniak 

 
Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Stanisław Roch Wyszyński - Burmistrz Szepietowa 
2. Ryszard Grodzki - radny Rady Powiatu, Sekretarz Gminy 
3. Anna Wiśniewska - Skarbnik Gminy 

 
Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku dziennego. 
3. Informacja o protokole z poprzedniej sesji. 
4. Interpelacje radnych. 
5. Informacje o pracy Burmistrza w okresie między sesjami. 
6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Szepietowo. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r. 
8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Szepietowo na lata 2011 – 2014 
9. Podjęcie uchwały w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 

ławników. 
10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i odwoływania członków 

zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. 
11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków przyznawania, 

odpłatności trybu ich pobierania i zwolnień z opłat za usługi opiekuńcze 
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i specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób 
z zaburzeniami psychicznymi. 

12. Odpowiedzi na interpelacje. 
13. Wolne wnioski i zapytania. 
14. Zamknięcie obrad. 

 
Przebieg obrad: 
 

Ad.1. Otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Witold Moczydłowski, 
który stwierdził, że jest to sesja robocza, kończąca poprzednią sesję. Przewodniczący powitał 
wszystkich obecnych i stwierdził, że na stan 15 radnych na sesji obecnych jest 14 radnych, co 
stanowi quorum, przy którym rada może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
 

Ad.2. Przewodniczący Rady zapoznał z porządkiem dziennym obrad sesji.  
Do zaproponowanego przez Przewodniczącego porządku nie zgłoszono uwag. 

 Przewodniczący zaproponował przegłosować porządek obrad. 
 Przeprowadzono glosowanie. 

Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem porządku obrad głosowało 15 radnych. 
 

 Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 

Ad.3. Z informacją o protokole z poprzedniej sesji zapoznał Wiceprzewodniczący Rady 
Miejskiej Radny Stanisław Stypułkowski. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych. 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.4. Radny Andrzej Koc złożył interpelację: 
„Analizując zmiany w budżecie gminy skojarzył mi się taki fakt, że w momencie 
zatwierdzenia budżetu gminy na rok 2011 na Komisji Rewizyjnej złożyliśmy wniosek aby 
przy najbliższych zmianach w budżecie zwiększyć dotację podmiotową dla Klubu 
Sportowego „Sparta 1951”, tam padła kwota 5-10 tysięcy wówczas. Jest okazja ku temu 
ponieważ drużyna awansowała do IV ligi i jest możliwość. Potrzeby są takie i w związku z 
tym chciałbym aby ten wniosek Komisji Rewizyjnej został zrealizowany, może już nie w tych 
dzisiejszych zmianach w budżecie, ale żeby był uwzględniony przy następnych zmianach, 
jeżeli byłoby to możliwe”. 
 

Ad.5. Informację o pracy między sesjami złożył Burmistrz. 
 Uwag do informacji nie zgłoszono. 
 Przeprowadzono głosowanie. 
 Na stan 15 radnych w sesji udział wzięło 15 radnych, w głosowaniu udział wzięło 15 
radnych, za przyjęciem informacji głosowało 15 radnych 
 Przewodniczący Rady stwierdził, że informację przyjęto jednogłośnie. 

(informacja dołączona do protokołu) 
 

Ad.6.  Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
wraz ze sprawozdanie z wykonania budżetu gminy Szepietowo wystąpił Burmistrz, który 
poinformował, że weszła w życie  nowa ustawa o finansach publicznych, przy przyjmowaniu 
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sprawozdania z wykonania budżetu należy podjąć dwie uchwały, tj. podjąć uchwałę w 
sprawie udzielenia bądź nie absolutorium i druga uchwała w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy. Termin jest 
podjęcia tych uchwał do 30 czerwca. Na poprzedniej sesji podjęta została uchwała o 
udzieleniu absolutorium, a nie podjęto uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdanie z wykonania budżetu gminy, w związku z tym 
przedkładamy projekt tej uchwały na dzisiejszą sesję. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr VII/42/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.7. Z projektem zmian w budżecie gminy na 2011 r. zapoznała Skarbnik Gminy Pani Anna 
Wiśniewska. 
W dyskusji zabrał głos: 
- Radny Andrzej Koc, który zwrócił się z pytaniem, czy odbył się już przetarg na 

samochód? 
- Burmistrz poinformował, że jeszcze się nie odbył i że w dniu jutrzejszym będzie 

podpisywana umowa na dofinansowanie.  
 Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy. 
 Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 

Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 r. 

podjęto jednogłośnie. 
(uchwała Nr VII/43/11 dołączona do protokołu) 

 

Ad.8. Z wnioskiem o podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Szepietowo na lata 2011 - 2014 wystąpił Burmistrz. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr VII/44/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.9. Z projektem uchwały w sprawie powołania zespołu opiniodawczego do spraw wyboru 
ławników zapoznał Przewodniczący Rady, który zaproponował, aby w skład zespołu weszli 
tak jak w poprzednich latach Przewodniczący Rady i Przewodniczący poszczególnych 
komisji. 
Innych propozycji nie zgłoszono. 
Ewa Bartłomiejczuk – pracownik UM poinformowała, że najpóźniej do końca października 
Rada musi wybrać dwóch ławników do Sądu Rejonowego w Wysokiem Mazowieckiem. 
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Termin zgłaszania kandydatów na ławników upływa 30 czerwca br. Zadaniem zespołu 
opiniodawczego jest sprawdzenie dokumentów jakie złożono i zaopiniowanie kandydatów. 
Druki zgłoszeń oraz informację odnośnie wymaganych dokumentów można znaleźć na naszej 
stronie internetowej.  
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr VII/45/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.10.  Z wnioskiem podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania i 
odwoływania członków zespołu interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego 
funkcjonowania wystąpił Burmistrz, który poinformował, że uchwała ta była podjęta na 
poprzedniej sesji, ale nadzór miał pewne uwagi co do treści uchwały. 
Ewa Bartłomiejczuk poinformowała, że  Wydział Nadzoru i Kontroli PUW zwrócił nam 
uwagę, że w uchwale zamiast słowa „spotkania” powinno być „posiedzenia”, a ponieważ 
uchwała ta będzie ogłoszona w Dzienniku Urzędowy Województwa Podlaskiego, gdyż jest 
prawo miejscowe, proponuje się uchylić poprzednią uchwałę i podjąć nową. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr VII/46/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.11. Z wnioskiem o podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie warunków 
przyznawania, odpłatności trybu ich pobierania i zwolnień z opłat za usługi opiekuńcze i 
specjalistyczne usługi opiekuńcze z wyłączeniem specjalistycznych usług dla osób z 
zaburzeniami psychicznymi wystąpił Burmistrz, który poinformował, że Wydział Nadzoru 
zarzucił nam, że w uchwale nie określono wartości jednej godziny i tutaj proponuje się 
zmianę w poprzedniej uchwale i do publikacji pójdą obie uchwały poprzednia uchwała i 
zmieniająca. 
Dyskusji nie było. 

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały. 
Uwag do projektu uchwały nie zgłoszono. 
Przeprowadzono głosowanie. 
Na stan 15 radnych w czasie sesji obecnych było 15 radnych, w głosowaniu udział 

wzięło 15 radnych. Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych.  
Przewodniczący stwierdził, że uchwałę podjęto jednogłośnie. 

(uchwała Nr VII/44/11 dołączona do protokołu) 
 

Ad.12. Odpowiedzi na interpelację złożoną przez radnego Andrzeja Koca udzielił Burmistrz. 
- Burmistrz poinformował, że jeżeli się nic nie zdarzy to na następną sesję zrobimy, myślę, 
że w granicach końca sierpnia lub początku września możemy to zrealizować. Za dwa 
miesiące będziemy mieli informację o wydatkach. Będziemy mieli sprawozdanie z 
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wykonania za I półrocze i na Komisjach to przeanalizujemy i klub też nam powinien 
pokazać jakąś informację, jakieś pewne dane.  

- Przewodniczący stwierdził, że Pan Burmistrz wskaże środki i na poszczególnych 
komisjach zapoznamy się z tym, a decyzja wszystkich radnych będzie na następnej sesji. 

 

Ad.13. Wolne wnioski i zapytania. W tym punkcie zabrali głos: 
- Radny Andrzej Koc zwrócił się z pytaniem, czy firma wykonująca kanalizację zakończyła 

już prace, bo dobrze byłoby aby posprzątali po sobie. 
- Burmistrz poinformował, że zgłosili gotowość odbioru, tak, że to jeszcze potrwa. Może do 

odbioru należałoby kilku radnych zaprosić. Ponadto Burmistrz poinformował, że padała 
propozycja aby zrobić dożynki,  jest możliwość pozyskania środków z Lidera, tylko czy to 
miałaby szansę powodzenia? 

- Radny Andrzej Koc stwierdził, że tych imprez to GOK trochę robi. 
- Burmistrz stwierdził, że nie mamy jak dotąd tradycji, jeśli chodzi o dożynki, bo to zaraz 

trzeba jakieś wieńce, musi być ta oprawa dożynkowa. Poza tym nasze wsie są w sześciu 
parafiach. 

- Jan Ołdakowski stwierdził, a może zrobić jakieś konkursy, powołać komisję i przejść po 
tych wsiach, konkurs np. na najpiękniejszą posesję. 

- Burmistrz ta sprawa jest do przemyślenia, można pozyskać z Lidera w granicach 12.000 
zł.  

- Przewodniczący stwierdził, że może te dożynki pierwszy raz nam by nie wyszły, ale może 
należy wystąpić z jakimś zapytaniem do sołectw, można spróbować.  

 

Ad.14.  Z uwagi na brak dalszych zgłoszeń do dyskusji i wyczerpania porządku obrad 
Przewodniczący Rady zamykam obrady VII Sesję Rady Miejskiej w Szepietowie. 
 

Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
Ewa Bartłomiejczuk 
          Przewodniczący Rady Miejskiej 

         Witold Moczydłowski 


